
PROTOKÓŁ Nr XLVI/14 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 28 sierpnia 2014 roku 

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

4. Sołtysi    

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Zapoznanie z wykonaniem budżetu za I półrocze 2014 roku. 

2.     Podjęcie uchwał  budżetowych. 

3.     Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Łubnicach. 

4.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Skarbnik – zapoznała ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2014 

roku. 

P. Przew. – odbyły posiedzenia obydwie komisje, na których zapoznawały się z wykonaniem 

budżetu, ponadto każdy otrzymał materiały. Czy są pytania bądź uwagi do sprawozdania z 

wykonania budżetu, nie widzę wobec czego uważam, że sprawozdanie zostaje przyjęte. 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – projekt zmian w budżecie był również omawiany na komisjach, ale wpłynęło 

pismo ze szpitala o dofinansowanie UNITU Laryngologicznego( w załączeniu ), jeśli 

zdecydujemy się przeznaczyć jakieś środki to trzeba będzie je ująć w tych zmianach. 

P. Gromny – koło 10 tysięcy można im dać, ciągle coś kupują zawsze odmawiamy a przecież 

nasi mieszkańcy też z tego korzystają. 

P. Wójt – rozeznałam jak w innych gminach i generalnie wszystkie coś dają tylko różne 

kwoty. Przeliczając potrzebną kwotę na mieszkańcy na naszą gminę przypadałoby 7.800 zł. 

generalnie zawsze byłam przeciwna ale w sumie nigdy żeśmy nie dokładali do niczego może 

w końcu coś byśmy dali zawsze odmawiamy. 

P. Przew. – od dawania pieniędzy jest NFZ, szpital jest w trudnej sytuacji a my nie jesteśmy.  

P. Motyl – lepiej dać bo później może nie będą chcieli robić badań mieszkańcom naszej 

gminy. 

P. Bolon – żeby nie była jak z Połańcem, nie daliśmy i teraz nie chcą przyjmować naszych 

mieszkańców. 



P. Wójt – z Połańcem to jest inna sprawa bo ambulatorium jest utrzymywane przez gminę a 

szpital przez NFZ 

P. Przew. – nie więcej jak 5 tysięcy możemy dać 

P. Skiba – propozycja Pana Przewodniczącego jest rozsądna, szpital jest powiatu niech go 

utrzymuje żeby nie było jak z drogami, że teraz nie zrobią nic bez współfinansowania. 

P. Przew. – są 2 propozycje 10 i 5 tysięcy, przegłosujmy kto jest za tym żeby dać 5 tysięcy 

12 głosów za 

P. Przew. – skoro zdecydowaliśmy, że dajemy to musimy podjąć uchwałę o udzieleniu 

pomocy powiatowi. 

Uchwała Nr XLVI/159/14 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu. 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

  

Przeczytam teraz uchwałę dotyczącą zmian w budżecie, jeśli nie będzie pytań przegłosujemy. 

Nie zadano żadnych pytań i nie wniesiono uwag. 

Uchwała Nr XLVI/160/14 

w sprawie zmian budżecie gminy na 2014 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Następnie przewodniczący przedstawił treść uchwały w sprawie zmiany prognozy finansowej 

Uchwała Nr XLI/161/14 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2017 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 3 

  

P. Przew. – zmieniły się przepisy o opiece społecznej i zachodzi konieczność zmiany statutu 

naszego ośrodka dlatego też przygotowano nowy, którym teraz zapoznam.  

Nie wniesiono uwag do opracowanego statutu. 

Uchwała Nr XLVI/162/14 

w sprawie przyjęcia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Łubnicach 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 4  

P. Wójt – odbyło się oddanie do użytku Zakładu Gospodarki Odpadami w Rzędowie, w 

którym miało uczestniczyć 11 osób a sumie byłam tylko ja i Przewodniczący.  20 lipca był 

festyn, impreza udana i w odczuciu mieszkańców i gości z zewnątrz.  Uczestniczyłam w 

spotkaniach dotyczących remontu drogi Warszawa – Komorów, droga będzie robiona już 4 

września będzie przetarg. Nasze dofinansowanie będzie około 40 tysięcy ile dokładnie to się 

okaże po przetargu. Pacanów chce żebyśmy ją później przejęli na własność, ale  jest to długa 

procedura ba wiąże się to nie tylko ze zmianą granic miejscowości czy gminy ale także 

powiatu. Nie jestem zwolenniczką przejmowania jej bo to się wiąże z jej utrzymaniem i 

kosztami z tym związanymi. 

Odbyły się zawody wędkarskie o puchar Wójta w Budziskach, w których też uczestniczyłam. 

Ostatnie weekendy mam zajęte przez uczestniczenie w dożynkach w ościennych gminach. 



Uczestniczyłam w posiedzeniach komisji rady. 

Została podpisana umowa na 3 etap budowy oczyszczalni przydomowych. Z poprzednimi 

mamy problem bo nie możemy wyegzekwować od wykonawcy napraw w ramach gwarancji. 

Ostatnie 2 tygodnie to ciągłe debaty na temat projektu kanalizacji bo okazało się, że mapy do 

projektowania są złe. 

Zostałam nominowana do pracy w Powiatowej Radzie Rynku Pracy gdzie zostałam 

przewodniczącą. 

  

Ad. 5 

  

Pismo o embargu i wnioskach – informacyjnie ( w załączeniu ) 

Pismo z Okręgowe Stacji Chemiczno Rolniczej w sprawie pobierania próbek  – informacyjnie 

( w załączeniu ) 

Informacja o kredytach preferencyjnych związanych z przymrozkami – informacyjnie (w  

załączeniu ) 

Pismo w sprawie oświadczeń majątkowych – informacyjnie ( w załączeniu ) 

P. Skiba – swego czasu był pomysł zakupu pomp prosiłem o zaproszenie na sesję Marszałka i 

przedstawiciela Świętokrzyskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych żebyśmy mogli 

poruszyć sprawy melioracji i zapłaty za zabrane kilkanaście lat temu grunty pod wał. 

Ponawiam te prośbę i dodatkowo kogoś od łowiectwa, bo dziki się rozpowszechniły, wybijają 

całe stada świń bo pomór afrykański a przecież to dziki roznoszą chorobę. 

P. Suchoń – chodzi o naszą amazonkę czyli kanał Strumień, u nas problemem są bobry na 

odcinku od mostu do mostu są 3 tamy. 

P. Wójt – w 2010 roku uzyskaliśmy pozwolenie na odstrzał 7 sztuk bobrów i to nie zostało 

wykonane bo myśliwi nie chcą strzelać do bobrów. Pismo możemy napisać ale to też jest 

sprawa do Marszałka. 

P. Skiba – niech Marszałek ustali termin kiedy mu pasuje a my się dostosujemy, zwołasz nas 

na telefon. 

P. Gromny – proponuję zaprosić też Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej z Krakowa w 

sprawie brzegu wiślanego. 

P. Motyl – drzewo się zawaliło na buchtę. 

P. Bolon – czy w związku z przymrozkami można umarzać podatek 

P. Wójt – nie może być jedynym powodem wymarznięcie tylko jeszcze coś np. choroba, 

padnięcie, nawet jak ktoś miał hektar truskawek i umarzły a jeszcze miał inne uprawy to nie 

można bo nie zagraża egzystencji rodziny. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

  

 


